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Zápisnica z 24. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Moči zo dňa 23.6.2020 

 

 

Prítomní: 

 

Starostka obce: Ing. Eszter Tóth 

 

Poslanci :  1. Michal Antal 

 2. Ing. Tibor Bábi 

 3. Zsolt Bóna 

 4. Ing. Zsigmond Fülöp 

 5. Andrea Jókai 

 6. Tomáš Miklós 

       7. Róbert Nagy   

       8. František Szalay  

 

Ospravedlnení: Mgr. Kornélia Szalaiová 

        

Program 24. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Financovanie futbalu a základnej školy 

5. Iné 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

 

Dvadsiate štvrté zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Moči otvorila a viedla starostka 

obce Ing. Eszter Tóth, ktorá privítala prítomných – poslancov ako aj hostí.  

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce navrhla za zapisovateľku Mgr. Emese Simonovú – referentku 

obecného úradu. 

 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 8 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Tomáš Miklós, Róbert Nagy, František Szalay) 



- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Ako overovateľov zápisnice starostka navrhla nasledovných poslancov : 

 

 Michal Antal, Ing. Tibor Bábi 

 

HLASOVANIE:            

 

- za: 6 (Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Tomáš Miklós, Róbert 

Nagy, František Szalay) 

- zdržal sa: 2  (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi) 

- proti: 0   

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

 

Starostka obce prítomných oboznámila s programom zasadnutia. Poslanci OZ 

jednohlasne schválili program. 

 

HLASOVANIE:             

 

- za: 8 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Tomáš Miklós, Róbert Nagy, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

4. Financovanie futbalu a základnej školy 

 

 Pani starostka prezentovala, že futbalisti na rok 2020 žiadali podporu od obce v sume 

11 000 EUR. Doteraz dostali 3000 EUR. Ani jedna organizácia nedostala v tomto roku 

požadovanú podporu.  

 

Futbalisti sa musia nahlásiť na nasledujúcu sezónu do 24. júna. Obec je vo veľmi zlej 

finančnej situácii, aj základná škola potrebuje viac peňazí ako doteraz. Pani starostka 

žiada zastupiteľstvo, aby zvážili súčasnú situáciu a podľa toho rozhodli. Ona vidí 

riešenie, iba jedine v úvere. 

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai sa pýtala, či finančná komisia mala schôdzu. Nakoľko 

sa OZ muselo narýchlo stretnúť, a rozhodovať o podpore pre futbalový klub, tak 

finančná komisia nemala čas zasadnúť sa. 



 

Pán poslanec František Szalay poznamenal, že ak prestane fungovať futbal, tak nový 

začiatok bude veľmi ťažký. K tomu sa pripojila aj pani poslankyňa Andrea Jókai, že 

futbal funguje už 100 rokov a ona nevidí dôvod, prečo by sa mala jeho činnosť 

ukončiť. Bola poznámka, že aj v základnej škole by sa mali urobiť nejaké zmeny, 

napr. nábor nových žiakov. Pán poslanec František Szalay dal pripomienku, že nie sú 

žiadne viditeľné kroky v aktivite vedenia školy, nie je žiadny úspech ani viditeľná 

námaha pri získavaní nových žiakov do našej základnej školy. 

 

Pán poslanec Ing. Tibor Bábi povedal, že futbal má v obci svoju tradíciu a myslí si, že 

toto bremeno musíme niesť spoločne a vyriešiť tento závažný finančný problém. 

 

Pán poslanec Róbert Nagy poznamenal, že aj futbalisti by sa mali pričiniť o lepšiu 

finančnú situáciu v klube - organizovať podujatia, predávať tombolu, napr. variť 

a predávať guláš, perkelt na zápasoch.  

 

Pán poslanec František Szalay poznamenal, že by trebalo osloviť podnikateľov v obci. 

Na toto reagoval hosť, pán Alexander Nagy, že jeden hráč podporuje futbal. 

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai poznamenala, že zisk zo Silvestrovského plesu by mali 

futbalisti vhodne investovať do klubu. Ďalej sa spýtala, kto je Benjamín Nagy, s 

ktorým je podpísaná zmluva pre futbalistov. Pani starostka jej odpovedala, že je to 

tréner, ktorý je zazmluvnený na projekt „Dajme spolu gól” pre materskú školu. 

 

 Pani poslankyňa Andrea Jókai vyjadrila svoj názor, nestačí, aby učitelia by dobre učili, 

ale škola by mala mať aj dobrý manažment. Druhý ročník pravdepodobne nebude ruší 

v školskom roku 2020/2021.  

 

Pani starostka počula z viacerých zdrojov, že základná škola v Moči má veľmi nízku 

úroveň, a preto ju nikomu ani neodporúčajú. Ak by sa aj naďalej budú znížené platy 

učiteľov, tak hrozí, že najlepší učitelia odídu.   

Pani starostka vyjadrila názor, že na to, aby obec podporovala školu aj futbal, naše 

znížené financie nebudú stačiť a obec už nebude mať inú možnosť, než prijať ďalší 

úver a v tom prípade bude musieť OZ hlasovať o úvere.  

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai povedala, že tento tažký rok treba vydržať, potom 

uvidí, koľko peniazí dostaneme od štátu a aká bude sutiácia so školou.  

 

 

5. Iné 

 

 Pani poslankyňa Andrea Jókai navrhla, aby sa organizovali brigády, na ktorom sa 

zúčastnili futbalisti aj učitelia. 

 



 Pán poslanec František Szalay poznamenal, že počul info o uhradenej faktúre na 

kanalizáciu. Pani starostka na to odpovedala, že tie peniaze sú len časť za projektovú 

dokumentáciu. Na to sa spýtala pani poslankyňa Andrea Jókai, či bude spoločná 

schôdza so zastupiteľstvom Radvaň nad Dunajom. Pán poslanec František Szalay sa 

dozvedel, že OZ z Radvane nad Dunajom sa nechce zúčastniť schôdze a ani projektu. 

Nevieme či je táto informácia pravdivá. 

 

 Pani starostka informovala OZ, že obec má jednu samochodnú kosačku na trávu, dve 

kusy strunové a jednu motorovú kolesovú. 

 

6. Diskusia 

 

 Pani starostka informovala OZ, že na festivale  Burčiaka bude vystupovať Vikidál. 

 

 Pán poslanec František Szalay sa spýtal, či by bolo možné kontajner pre sklo 

umiestniť na iné miesto, pretože teraz je pri krčme? Pani starostka mu na to 

odpovedala, že sa to už plánuje. 

 

 Pani poslankyňa Andrea Jókai sa dopočula, že niektorí ľudia negatívne reagovali na 

oznam, ktorý vyhlásený v rozhlase, aby si občania našej obce udržiavali poriadok 

pred vlastnými obydliami a myslí si, toto by malo byť pochopiteľné pre každého. 

Malo by byť samozrejme aj v budúcnosti, že poriadok a čistotu pred domami by si 

mali udržiavať všetci a nie spoliehať sa na obec. 

 

7. Záver 

 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a dvadsiate štvrté zasadnutie OZ 

vyhlásila za ukončené. 

 

 

 

     Zapisovateľka:        Overovatelia:        Starostka: 

 

 

.....................................  .................................   .............................. 

Mgr. Emese Simonová               Michal Antal                Ing. Eszter Tóth 

 

      

     .................................. 

        Ing. Tibor Bábi     

 

 

 

 

 



 

                    Obec Moča                               

                      Moča 168, 946 37 Moča   
                                   tel.:035/7777990,   fax:035/ 7777991 

                                             e-mail: moca@slovanet.sk ,   web: www.obecmoca.sk  

                                

 

UZNESENIA 

z 24. verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Moča  

konaného dňa 23.06.2020 
 

 

Uznesenie č. 171/2020 

Obecného zastupiteľstva v Moči  

konaného dňa 23.06.2020 

  

 

Obecné  zastupiteľstvo v Moči  

s c h v a ľ u j e 

 

8. program 24. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1.1 Otvorenie zasadnutia  

1.2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

1.3 Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

1.4 Financovanie futbalu a základnej školy 

1.5 Iné 

1.6 Diskusia 

1.7 Záver 

 

Hlasovanie: 

Za:  - 8 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea 

Jókai, Tomáš Miklós, Róbert Nagy, František Szalay) 

Proti: - 0 

Zdržal sa - 0 

 

9. za zapisovateľa bola určená: Mgr. Emese Simonová 

 

Hlasovanie: 

Za:  - 8 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea 

Jókai, Tomáš Miklós, Róbert Nagy, František Szalay) 

Proti: - 0 

Zdržal sa - 0 

   

mailto:moca@slovanet.sk
http://www.obecmoca.sk/


 

 

 

10.  za overovateľov zápisnice boli určení: Michal Antal, Ing. Tibor Bábi 

 

 

Hlasovanie: 

Za:  - 6 (Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Tomáš Miklós, Róbert 

Nagy, František Szalay) 

Proti: - 0 

Zdržal sa -  2 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi) 

 

 

Ing. Eszter Tóth 

  starostka obce 

 


